



Ref: PHHS/PO/2208-2
日期: 2022 年 8 月 25 日

致: 全体师生与家长

99 周年校庆活动事宜

本校今年迈入创校 99 周年, 历经 99 年风雨, 展望百年之际, 特于 2022 年 8 月 27 日 (星期六) 早上 9 时 30 分, 举行松木体育馆暨谢松坤董事长礼堂启用礼, 以志欢庆。

2. 当天, 校方安排全体体育校队、高中生出席参与开幕礼。高三级学生及体育校队将安排进入体育馆, 高一、二级学生联同老师进入礼堂。当天, 高中学生和体育校队于 8:00am 前抵校, 从 B 门进入校园, 不必拍卡。8:45am 按指示进入体育馆和礼堂就坐。仪式结束后, 统一放学时间是 1:00pm。请家长留意孩子的接送时间。

谨此通知。

校长室 启



Ref: PHHS/PO/2208-2
Date: 25th August 2022

To: All Teachers, Students and Parents

99th SCHOOL ANNIVERSARY CELEBRATION

Pin Hwa High School has entered the 99th anniversary of its founding this year. To celebrate this significant event, the opening ceremony of Song Bak Multipurpose Stadium and Dr. Chia Song Kun Hall are to be held on 27th August 2022, at 9:30am.

On that day, Senior classes students and school sports teams are invited to attend the opening ceremony. Students must arrive at school before 8:00am, and enter the school from Gate B, no check-in is required.

Senior 3 students and sports teams will be assigned to enter the Song Bak Multipurpose Stadium at 8:45am, and at the same time Senior 1 and 2 students will be assigned to enter Dr. Chia Song Kun Hall.

After the ceremony, the unified school dismissal time is 1:00pm. Parents are advised to pay attention to the pick-up time of their children.

The Principal's Office

